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Zápis 
z valné hromady MAS Moravský kras o.s. 

konané dne 22. 3. 2011 ve společenském sálu Olšovce s.r.o. v kempu v Jedovnicích 
 
 
Valnou hromadu MAS Moravský kras o.s. zahájil v 16 hodin předseda Miloslav Novotný. 
Konstatoval, že je přítomno 20 členů sdružení (nadpoloviční většina členů) a že řádná valná 
hromada je usnášeníschopná.  
 

1. technický bod  
 
Přítomni: dle prezenční listiny (viz příloha 1) 
 
Miloslav Novotný seznámil přítomné s návrhem programu a vyzval je k jeho případnému 
doplnění. 
 
Výsledek hlasování: všichni pro návrh 

→ Usnesení č. 1 
Valná hromada MAS Moravský kras o.s. schvaluje následující program valné hromady. 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti za rok 2010 
3. Zpráva o hospodaření za rok 2010 
4. Zpráva o realizaci Strategického plánu Leader v roce 2010 
5. Zpráva kontrolní komise 
6. Plán činnosti na rok 2011 
7. Volba nových členů Programového výboru 
8. Různé 
9. Závěr 

 
Zapisovatelkou byla navržena: Mgr. Marie Horáková 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Antonín Zouhar, Mgr. František Vlk 
 
Výsledek hlasování: všichni pro návrh 

→ Usnesení č. 2 
Valná hromada MAS Moravský kras o.s. schvaluje zapisovatelkou zápisu Mgr. Marii 
Horákovou, ověřovateli zápisu budou Mgr. František Vlk,  Antonín Vlk  

 
 

2. Zpráva o činnosti za rok 2010 
Jozef Jančo přivítal přítomné a zdůraznil, že jsme v polovině realizačního období.  
Návrh zprávy o činnosti za rok byl zaslán všem členům sdružení před konáním valné 
hromady. Zároveň jej všichni účastníci obdrželi v písemné podobě při prezenci. (viz příloha 
2).  
Miloslav Novotný podrobně představil přítomným jednotlivé body zprávy o činnosti za rok 
2010. Programový výbor se sešel na 4 řádných schůzích, v březnu 2010 proběhla v řádném 
termínu v březnu roku 2010.   
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Valná hromada MAS Moravský kras o.s. schvaluje zprávu o realizaci Strategického 
plánu Leader v roce 2010.  

5. Zpráva kontrolní komise 
Zprávu kontrolní komise obdrželi přítomní v písemné podobě při prezenci. (viz příloha 5) 
Miloslava Koudelková podrobně představila zprávu kontrolní komise. Hodnocení 
hospodaření proběhlo zejména na základě hodnocení auditorky. Kontrola činnosti orgánů 
sdružení proběhla dle předložených dokumentů. Kontrolní komise navrhla změnu stanov, 
která bude řešena v bodu 8 programu Valné hromady.  
 
Diskuse ke změnám stanov (viz příloha 6) : 

- JJ představil ještě další navrženou změnu v článku III, bodu 2.  
o Bez námitek 

- P. Sedlák: návrh na změnu bodu 22 (viz příloha 6) 
 
Výsledek hlasování: všichni pro návrh 

→ Usnesení č. 6 
Valná hromada MAS Moravský kras o.s. vzala na vědomí zprávu kontrolní komise za 

rok 2010.  

6. Plán činnosti na rok 2011 
Návrh plánu činnosti byl zaslán všem členům sdružení před konáním valné hromady. Zároveň 
jej všichni účastníci obdrželi v písemné podobě při prezenci. (viz příloha 6)  
 
Alois Kunc dále podrobně představil plán činnost na rok 2011. 
Jozef Jančo představil nově připravované projekty spolupráce s partnery ze Slovenska. 
 
Diskuse: 
- p. Antonínová: V jakém stavu je projekt mapování historicko-technických památek? 

o Jozef Jančo: Projekt má několik etap. Samotné mapování již končí, připravují se 
mapy a databáze. Budou se připravovat další výstupy. 

- p. Antonínová: Uvažuje se o účasti na Regiontour v roce 2012? 
o Jozef Jančo: Vzhledem ke snižující se úrovni veletrhu o účasti zatím neuvažujeme.  

- p. Tioková: Měla by se zjistit zpětná vazba od ostatních subjektů, které se účastnili, a na 
základě toho se pak rozhodnout (programový výbor). Pakliže by to mělo přínos pouze pro 
jeden subjekt, nemá to význam.  

- p. Novotný: Zdůraznil finanční náročnost účasti a změnách v jednotlivých regionálních 
účastnících veletrhu, ke kterým je možné se připojit a podělit se o náklady.  

- p. Novotný: Připomněl, že programový výbor diskutuje o možnosti převzetí destinačního 
managementu regionu.  

- p. Sedláková: Už se jednalo s městem Blansko o převzetí managementu? 
- p. Novotný: Prozatím ne, jsem v jednání s panem Kučerou a paní z TIC. Vytváří se nové 

webové stránky.  
- p. Sedlák: Prezentovat se jenom jako MAS nemá význam. Má to význam, pokud bude 

zastřešovat výrobce a drobné živnostníky nebo pokud bude mít MAS vlastní cestovní 
agenturu a budu nabízet „zážitkovou“ turistiku. 

- p. Tioková: Je třeba se napojit na cestovní kanceláře s nabídkou pro individuální turistiku. 
Je ale třeba soustředit dostatečnou ubytovací kapacitu. Musíme dát dohromady program 
alespoň na 2-3 dny.  
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Doplnění plánu činnosti: 
Jednat s městem Blansko o účasti na RegionTour 2012.  
Získávat informace o dalších možnostech propagace (Flora Olomouc, zahrada Čech, atd.).  
 
Výsledek hlasování: všichni pro návrh 

→ Usnesení č. 7 
Valná hromada MAS Moravský kras o.s. schvaluje plán činnosti sdružení na rok 2011 
s dalšími doplněními.  

7. Volba nových členů Programového výboru 
Informace o změnách ve členech Programového výboru MAS Moravský kras byl zaslány 
všem členům sdružení před konáním valné hromady. Zároveň je všichni účastníci obdrželi v 
písemné podobě při prezenci.  
Jozef Jančo tyto návrhy představil.  
Ing. Svoboda neprojevil zájem dál pracovat v PV. Management MAS navrhuje za nového 
člena PV pana Kubíčka ze pštrosí farmy Doubravice.  
 

Výsledek hlasování: 20 členů pro návrh, nikdo se zdržel hlasování 
→ Usnesení č. 8 

Valná hromada MAS Moravský kras o. s. zvolila za nového člena programového výboru 
pana Kubíčka.  

8. Různé 
Výsledek hlasování: 20 členů pro návrh, nikdo se zdržel hlasování 

→ Usnesení č. 9 
Valná hromada MAS Moravský kras o.s. schvaluje změny stanov dle návrhů kontrolní 
komise s doplňky, které vznikly v diskusi v bodu  5.  

 

- Pan Novotný pozval zúčastněné na velikonoční jarmark do Veselice a na otevření 
knihovny 8. dubna (projekt podpořený v první výzvě). 

Diskuse: 

 
- p. Unčovská: V jakém je stádiu příprava propagačním materiálů pro regionální 

výrobce? 
- Jozef Jančo: Začnou se připravovat od dubna. Grafické návrhy pohlednic jsou hotové, 

budou zaslány ke kontrole.  
 

- p. Koudelková: Za OS Vápeníček pozvala na prodejní výstavu do Lipovce – 8-10. 4. 
Každý den od 13 do 18 hod. 
 

- Petr Revedna pozval na otevření nové expozice v muzeu Senetářově – 14. 5. 2011. 
Předpokládáme především účast místních výrobců. 
 

- p. Unčovská: Chtěla bych, aby se v Chrudichromech udělala nějaká akce společně 
s boskovickou MASkou.  

- Petr Revenda: Už na tom pracujeme s dalšími zástupci z toho regionu.  
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- p. Tioková se omluvila, že ze zdravotních důvodů nemůže vyrobit dostatečné 
množství pečiva tak, aby mohla prodávat na jarmarcích. Je ale ochotná někam přijet a 
předvádět, např. na akcích pro děti. 

 
- p. Rydval jménem mikroregionu Černohorsko poděkoval p. Jančovi a Revendovi a 

dalším pracovníkům MAS za výbornou práci v regionu.  
- p. Kunc se za mikroregionu Moravský kras s děkováním připojil. 

 

9. Závěr 
Závěrem Miloslav Novotný poděkoval přítomným za pozornost a valnou hromadu ukončil a 
pozval účastníky na neformální část valné hromady. 
 
Ve Sloupě dne 22. 3. 2011 
 
Zapsala: Mgr. Marie Horáková 
 
Ověřil:  
 
Mgr. František Vlk        Antonín 
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